
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XV/2007
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H
              odbytej w dniu 20  grudnia  2007r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
                                                            w Kozienicach             

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego,  
zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie uczestniczy 19  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji.

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 
protokołu.
  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował zmiany do porządku 
Sesji polegające na wprowadzeniu następujących projektów uchwał:

- Projekt uchwały o nr roboczym 8a – zmieniający uchwałę w sprawie zaciągnięcia  
długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie w 2007r.( dot. korekty w spłacie pożyczki  „Zakup średniego 
samochodu ratowniczo-gaśniczego”) 
Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych przy 
jednym głosie wstrzymującym się.

- Projekt uchwały o nr roboczym 8b – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy 
Kozienice na 2007 rok ( dot. zmniejszenia dochodów w budżecie gminy na 2007 rok o kwotę 
70.20. zł. )
Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie.

- Projekt uchwały o nr roboczym 12 – w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu 
mienia komunalnego nieruchomości położonej w obrębie Kozienice PSK ( rozbudowa i  
modernizacja oczyszczalni ścieków w Kozienicach)
Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie.

       Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że 
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco:

Proponowany  porządek   S e s j i : 

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
3. Interpelacje i zapytania Radnych.
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

− zmian w budżecie Gminy na 2007 rok,
− powołania instytucji kultury pod nazwą Kozienickie Centrum Kultury, Rekreacji  

i Sportu im. Bogusława Klimczuka,
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− zasad rozliczania zadań zleconych do wykonania zakładom budżetowym Gminy 
Kozienice,

− zmieniająca uchwałę w sprawie wynagradzania nauczycieli.
− wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego nieruchomości  

położonej w obrębie Kozienice PSK. 
5. Informacja Burmistrza o zgłoszonych roszczeniach z tytułu obniżenia wartości  

nieruchomości oraz naliczenia opłat z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w 
związku z uchwaleniem miejscowych planów lub ich zmianom za okres od 

     1 listopada 2006 do 30 listopada 2007.
6. Omówienie protokołu z kontroli problemowej Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
8. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z 
Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad?

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji. 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 19 
Radnych przy dwóch głosach wstrzymujących się.

Ad. 2.

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.

Protokoł Nr XIV/2007 z dnia 29  listopada  2007 został przyjęty bez zastrzeżeń.

Ad. 3.

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali:

Radny Pan Pawlik Krzysztof zapytał :

- Dlaczego nie są wykonane podjazdy dla wózków do Poradni dziecięcej przy Przychodni 
Nr 2?

- Czy jest przygotowywany projekt na budowę parkingu przy bloku Nr 8a  przy ulicy Nowy 
Świat przez Spółdzielnię Mieszkaniową i czy Gmina będzie go współfinansować?

Radny Pan Buczkowski Marek interpelował w sprawie wycinki drzew przy rzece 
Zagożdżonce, ul. Lubelska.  Radnego  interesował termin usunięcia pozostałych, tych 
najbardziej istotnych  drzew, które zagrażają bezpieczeństwu, czy podjęto jakieś działania 
w tej sprawie?

Radny Pan  Gogacz Andrzej zapytał:
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 – czy na dzień dzisiejszy działa monitoring w naszym mieście, a jeśli nie działa, to dlaczego 
prosił o wyjaśnienie, kiedy ten problem zostanie załatwiony.   

- Po czym zwrócił się do Przewodniczącego Rady z pytaniem - czy przewiduje  zmianę 
Statutu Gminy w przyszłym roku?
  
Ad. 4.
 
     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał :

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007r.
 Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 19  Radnych  bez uwag 
– jednogłośnie.
Uchwała Nr XV/189/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007r.

W dyskusji nad powyższym projektem uchwały głos zabrali”

Radny Pan Stanisław Kuźnar zapytał – dlaczego zmniejsza się wydatki inwestycyjne w 
budżecie gminy na 2007 rok w dziale Transport i Łączność  na zadanie „ Budowa 
chodników i ścieżek rowerowych w mieście Kozienice oraz na terenach wiejskich o kwotę 
prawie 100.000 zł. Pomimo zapewnień Burmistrza  nie zrobiono chodnika na ulicy  
Skłodowskiej, jak również mówił o zagospodarowaniu placyku na ulicy Cmentarnej-
Piłsudskiego. Inwestycje te w/g zapewnień   nie zagrażały wykonaniu. 

   Burmistrz Gminy wyjaśnił, iż zmniejsza się -  nie 100.000 zł a 53.000zł z ogólnej puli. 

Szczegółowej informacji w tej kwestii udzielił Zastępca Burmistrza Gminy ds. technicznych 
Pan Igor Czerwiński.
Wykonawcą tego zakresu robót jest Kozienicka Gospodarka Komunalna. Generalnie 
rozliczenie następuje po wykonaniu zakresu robót. W budżecie Gminy nie ma zadania pod 
nazwą budowa chodnika przy ulicy Skłodowskiej jako odrębnego zadania inwestycyjnego 
ani skweru przy ulicy Cmentarnej – Piłsudskiego. Nie można mówić, że zrezygnowano z 
budowy tych zadań. Mogliśmy je wykonać w ramach remontu  chodników, ale zabrakło 
mocy przerobowej po stronie wykonawcy.

Radny Pan Kuźnar Stanisław z podpowiedzią  Z-cy Burmistrza się nie zgodził, wyrażając 
protest. 

Burmistrz Gminy dodał, iż te zadania   będą realizowane jedne z pierwszej kolejności w 
roku 2008.  

 Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał  - dlaczego w powyższym  projekcie uchwały w dziale  
754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa  zmniejsza się kwotę 52.000zł 
na zadanie „ Rozbudowa monitoringu wizyjnego miasta”. Radnego interesowało, co jest  
powodem oraz przewidywany termin zakończenia prac.

 Z-ca Burmistrza ds. technicznych ustosunkował się do powyższej kwestii:
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To zadanie związane jest z rozbudową monitoringu , genaralnie są przed odbiorem tego 
zadania. Od 15 grudnia 2007r. trwają czynności odbiorowe – jesteśmy w trakcie.  
 
Zgłoszony projekt uchwały j.w., w głosowaniu jawnym, w obecności 19  Radnych został  
przyjęty przy dwóch głosach przeciwnych oraz pięciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr XV/190/2007 w załączeniu do protokołu.

       - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XV/191/2007 w załączeniu do protokołu. 
    

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007r.

Radną Ziółek Grażynę  interesowała sprawa związana ze  zmniejszeniem  środków na 
zadanie „zakup lekkiego samochodu gaśniczego dla OSP Kozienice” oraz na remont 
Żłobka Miejskiego.
Wyjaśnień w tej sprawie udzieliła :  Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej Pani Lucyna 
Malec, która wyjaśniła, iż powodem zmniejszenia środków jest pozyskanie środków 
zewnętrznych od Marszałka Województwa Mazowieckiego w wys. 80 tys zł  oraz od 
Zarządu Wojew. OSP.
Środki te będą wykorzystane na doposażenie OSP w tym roku na  inny sprzęt.

Dot. Żłobka Miejskiego – została podjęta decyzja o nie likwidacji Żłobka w Gminie 
Kozienice, a wręcz przeciwnie chcemy stworzyć dobre  warunki rozwojowe dzieci. 
W związku z tym wykonywany jest nowy projekt na budowę nowego Żłobka.
Pani Dyrektor dodała, iż staramy się ograniczać maksymalnie wydatki w obecnej jednostce,  
szczególnie w wydatkach remontowych. Na dzień dzisiejszy ograniczamy się do najbardziej
potrzebnych i najpilniejszych spraw, aby dzieciom zapewnić podstawowy rozwój.
Dlatego też od generalnego remontu wstrzymujemy się.     

Zgłoszony projekt uchwały j.w., w głosowaniu jawnym, w obecności 19  Radnych został  
przyjęty przy czterech głosach wstrzymujących się. 
Uchwała Nr XV/192/2007 w załączeniu do protokołu.
 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007 rok
Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Andrzej Wołos 
zgłosił poprawkę, aby w dziale 926  § 2650   Kultura Fizyczna i sport
brzmiał zapis „Dotacja przeznaczona dla zakładu budżetowego KCKRiS” ( dopisano 
KCKRiS)
Za przyjęciem poprawki głosowało – 18 Radnych,
Głosów przeciwnych – 1,
Głosów wstrzymujących się – 0
W czasie głosowania obecnych było – 19 Radnych. 

  
Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał – :
Mamy w § 6050  wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, gdzie zwiększa się środki o 
kwotę 31.000zł z przeznaczeniem na zadnie „ Budowa stacji uzdatniania wody w m. Janów” 
Mając na uwadze powyższe Radny zapytał  czym podyktowany jest wzrost wartości tej  
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inwestycji, jaka była pierwotna wartość tej inwestycji i jaka jest planowana wartość 
zakończenia tej inwestycji? 

Informację w powyższej sprawie przekazał Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Igor 
Czerwiński. .
Kwota 31.000 zł podyktowana jest koniecznością rozbudowy tej stacji o instalacje do 
usuwania manganu z wody sodowej.
Koszty określone są w tym projekcie uchwały oraz w projekcie budżetu na rok 2008. 

Radnego Pana Kuźnara Stanisława niepokoi błąd na etapie projektowania. Etap 
projektowania powinien uwzględnić - jakie ilości manganu się pojawią. Nie ma informacji  
ile to dodatkowo będzie kosztować, czy starannie  złoża wody zostały zbadane i czy projekt 
ten uwzględniał dodatkowe te badania, ta inwestycja przeciąga się w czasie.

Burmistrz wyjaśnił, iż błąd byłby wtedy, kiedy woda puszczona byłaby w sieć wodociągową.  

  Do zgłoszonej kwestii przez Radnego Pana Anrzeja Gogacza ustosunkował  się Z-ca 
Burmistrza Gminy Pan Igor Czerwiński.

Umowa na roboty budowlane opiewała się na 1.697.347,12zł
Nadzór inwestorski – 14.800 zł 
Koszty projektu – 29.000 zł
tj. ogółem 1.741.147,12 zł – wartość budowy Stacji Uzdatniania Wody pierwotnie 
planowanej. Natomiast na etapie budowy zostały wykonane roboty dodatkowo, w chwili  
rozliczenia wartość nie powinna przekroczyć 200.000 zł.
Nadzór inwestorski – w trakcie kontroli tego zadania. Planowane zakończenie zadania – 
koniec czerwca 2008r.
  
Aktualnie uczestniczy 20 Radnych.
 
Zgłoszony projekt uchwałyj.w., w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został  
przyjęty  przy jednym głosie przeciwnym oraz pięciu głosach  wstrzymujących się.
Uchwała Nr XV/193/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy ośmiu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr XV/194/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007 rok
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy dwóch głosach wstrzymujących się. 
Uchwała Nr XV/ 195/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XV/196/2007 w załączeniu do protokołu.

- zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego
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Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2007 roku 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie.
Uchwała Nr XV/197/2007 w załączeniu do protokołu. 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie.
Uchwała Nr XV/198/2007 w załączeniu do protokołu.

Zanim kolejny projekt uchwały w sprawie utworzenia Kozienickiego Centrum Kultury,  
Rekreacji i Sportu im. Bogusława Klimczuka Radny Pan Wołos Andrzej zgłosił wniosek 
formalny, odwołując się do § 46 Statutu, proponując zdjęcie wymienionego projektu 
uchwały z dzisiejszej Sesji Rady, odsyłając dokument  do prac Komisji Rady. Materiały  
dostarczono za późno, winna być głębsza analiza, wątpliwości w kwestii sposobu 
finansowania. Zdaniem Radnego ten dokument winien być właściwie przygotowany.          

Zgłoszony j.w. wniosek formalny Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie.
Za przyjęciem wniosku głosowało 16 Radnych.
Głosów przeciwnych – 4.
Obecnych Radnych – 20.
Wniosek formalny został uwzględniony, kierując go do ponownych prac w Komisji.

- w sprawie zasad rozliczania zadań zleconych do wykonania zakładom budżetowym Gminy 
Kozienice
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
– jednogłośnie.
Uchwała Nr XV/199/2007 w załączeniu do protokołu.

- zmieniająca uchwałę Nr VI/77/2007 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 
29.03.2007r. w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
nagród i dodatków: motywacyjnego, za wysługę lat, funkcyjnego, za warunki pracy 
oraz niektórych innych składników wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
oraz godziny doraźnych zastępstw a także wysokość oraz szczegółowe zasady 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała NR XV/200/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości położonej w obrębie Kozienice PSK

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XV/201/2007 w załączeniu do protokołu. 
    
Ad. 5.

        Informację Burmistrza o zgłoszonych roszczeniach z tytułu obniżenia wartości  
nieruchomości oraz naliczenie opłat z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w związku 
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z uchwaleniem miejscowych planów lub ich zmianom za okres od 1 listopada 2006 roku do 
30 listopada 2007r. przedstawiła Pani Teresa Starzyńska – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego.
Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ad. 6. 

  Zgodnie z zaleceniami RIO Radni otrzymali na piśmie, zapoznając się z  Protokołem 
z kontroli problemowej Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie.
Temat ten był przedmiotem dyskusji posiedzeń Komisji Rady.
Informacja w załączeniu do protokołu.
  
Ad. 7.

   W tej części obrad Sesji uczestniczy Starosta Powiatu Kozienickiego Pan Janusz Stąpór.

  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych.

Dotyczy braku podjazdów dla wózków do Poradni dziecięcej przy Przychodni Nr 2 – 
istniejące wejście do Poradni dziecięcej nie spełnia wymogów normowych w celu 
zapewnienia odpowiedniego dostępu do obiektów użyteczności publicznej dla wózków. 
Obsługa Poradni dla wózków dziecięcych jak i wózków inwalidzkich odbywa się poprzez 
wejście główne, spełniające wszelkie normy użytkowania i bezpieczeństwa. W opinii  
Dyrektora Przychodni nie zachodzi konieczność zastosowania bezpośredniego wjazdu dla 
wózków do Poradni. 
W uzupełnieniu do powyższej informacji -   Dyrektor Wydziału Rozwoju Gospodarczego 
Pan Szafran Piotr poinformował, iż wykonanie tego zadania wymaga opracowanie 
stosownej dokumentacji, która jest związana z kosztami. Jeśli będą środki z przeznaczeniem 
na to zadanie , będą  realizować.  
Burmistrz zobowiązał Dyrektora Wydziału przy udziale Dyrektora SP ZOZ o przekazanie 
wyczerpującej i precyzyjnej odpowiedzi w tej sprawie dla Radnego tj. Co jest możliwe do 
wykonania, co jest nie możliwe.

Dot. opracowania projektu na budowę parkingu przy bloku Nr 8a przy ulicy Nowy Świat – 
na dzień dzisiejszy nie posiadamy informacji, czy projekt ten jest opracowywany przez 
Spółdzielnie Mieszkaniową, oraz nie wpłynął żaden wniosek ze Spółdzielni Mieszkaniowej  
co do kwestii ewentualnego współfinansowania projektu. Decyzje w przedmiotowej kwestii  
będą podejmowane po wpłynięciu wniosku. Należy zaznaczyć, że planowana inwestycja  
realizowana będzie na terenach należących do Spółdzielni Mieszkaniowej.
Radny Pan Andrzej Gogacz, a zarazem Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej poinformował. iż  
zamierza wystąpić z wnioskiem do Burmistrza Gminy dot. wspólnych  budowy niektórych 
inwestycji. Zdaniem Radnego powinien być zapis współfinansowania zadań w budżecie. 
W tej sprawie osobiście Radny Pan Andrzej Gogacz  wyjaśni aspekty prawne w RIO. 

Dot. wycinki drzew przy rzece Zagożdżonce – w ramach wspólnego Porozumienia z 
WZMiUW w Radomiu wykonane zostały prace konserwacyjne na rz. Zagożdżonce, których 
zakres obejmował m.in. wycięcie drzew – 7 szt. rosnących na skarpie rz. Zagożdżonki w 
terenie zabudowanym z użyciem zwyżki i lin. 
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Zgłoszony problem dotyczy usunięcia drzew z prywatnej posesji. Właściciel tej posesji  
otrzymał z Urzędu zezwolenie na wycinkę 3 szt. drzew. Przedstawiciele Gminy 
przeprowadzili rozmowę z właścicielem, który oświadczył, że ze względu na brak środków 
finansowych nie jest w stanie ich usunąć. Faktem jest, że w/w drzewa gat. Topola zagrażają 
bezpieczeństwu ludzi i mieniu. W związku z powyższym przeprowadzone zostaną czynności 
sprawdzające, celem ustalenia możliwości pomocy.
 
Dot. funkcjonowania monitoringu na terenie miasta – w chwili obecnej trwają prace 
związane z uruchomieniem nowego centrum monitoringu. Prace związane z rozbudową 
zostały zakończone do dnia 15.12.2007r.
Rozpoczęcie w/w prac warunkowane było wykonaniem przez TP S.A. nowych instalacji  
teletechnicznych do budynku przy ulicy Radomskiej umożliwiających przesyłanie danych z 
kamer istniejących jak i nowo dobudowanych. 

W kwestii zmian w Statucie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
poinformował, że propozycje zmian w Statucie winny wypłynąć z prac Komisji.
Prosił Radnych o  propozycje w tej sprawie. 
 
Ad. 8.

W punkcie wolne wnioski i informacje zabrał głos Radny Pan Marek Buczkowski, który 
oznajmił, że Klub Radnych Platformy Obywatelskiej składa Oświadczenie w związku z 
zaistniałą sytuacją  dotyczącą nieformalnego spotkania części Radnych z Burmistrzem 
Gminy w Jego Gabinecie dot. projektu budżetu na rok 2008  i  wyłączenia niektórych 
Radnych z możliwości uczestniczenia na  tym spotkaniu, które odbyło się   w dniu 
9 listopada 2007r. 
Treść Oświadczenia w tej sprawie odczytał Radny Pan Mirosław Markiewicz, które 
następnie przekazał na ręce Przewodniczącego Rady.

Treść Oświadczenia Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej w załączeniu do protokołu.
    
    Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ze swej strony powiedział 
„ Jest taki okres w roku na który zawsze czekamy, jest taki wieczór w którym wszyscy 
Polacy zasiadają do wspólnego stołu, gdzie milkną wszelkie spory, waśnie – moment,  kiedy 
to oświadczenie Klubu było odczytane jest ciut niewłaściwy. Proponuje zamknąć dyskusję 
na ten temat”.  
 
Po czym głos zabrała Radna Pani Ziółek Grażyna, nawiązując do powyższej kwestii
Cyt. „ Spory, sporami, święta, świętami – z przyczyn niezależnych nie mogła uczestniczyć na 
dwóch sesjach Rady Miejskiej i nie mogła zabrać w tej sprawie głosu.
Zabiera głos, ponieważ wymienione jest jej też nazwisko w tym oświadczeniu, długo nie 
będzie mówić, trzeba zachować wewnętrzny spokój. Nie umie sobie odpowiedzieć na 
pytanie:     
 - czemu miało służyć to spotkanie, w jakim celu oraz jakie były kryteria przy doborze 
uczestników ( Radnych), ale na pewno  to  spotkanie  było niezgodne z prawem, nie wolno 
dzielić na pro i przeciw Radnych”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej chciałby zakończyć tą dyskusję. 
Stanowczo sprzeciwia się takim oskarżeniom, że to spotkanie było niezgodne z prawem.
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Prosił aby ważyć słowa, ponieważ znajdujemy się na sesji Rady Miejskiej, posiadamy pewne 
uprawomocnienia , a  rzucanie takich słów wobec wszystkich, którzy nas słuchają i  
oglądają  jest w pewnym sensie  naruszeniem prawa. Po czym zamknął dyskusję w tej  
sprawie.

  W dalszej  części obrad zagościł  Klub Seniora „Relaks”.
   
  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda poinformował po krótce m.in., iż  
Klub Seniora „Relaks” działa od ubiegłego roku. Wszyscy Seniorzy chętnie biorą udział w 
uroczystościach organizowanych na terenie miasta, gminy, powiatu  oraz kraju, a także w 
imprezach organizowanych przez Radę Klubów Seniora.
 W październiku br. koncertowali w Ciechocinku oraz Licheniu. Wzięli udział w listopadzie 
br. w eliminacjach Ogólnopolskiego Festiwalu Pieśni Patriotycznej w Warce  uzyskując
 I miejsce w kategorii chór, zespół wokalny oraz zajęli 3 miejsce w kategorii solista.
Mając na uwadze powyższe Przewodniczący Rady, Burmistrz Gminy przekazali  
przedstawicielom Klubu gratulacje, kwiaty  za sukcesy, które przyczyniają się do 
rozsławiania naszego miasta.       

  Po czym Klub Seniora  „ Relaks”  uświetlił część obrad swoim występem , śpiewając 
Kolędy oraz poprzez recytowanie wierszy.
W czasie śpiewania kolęd Radni dzielili się opłatkiem, składając sobie życzenia.

    Kończąc obrady, Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda z okazji  
zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia przekazał  życzenia Radnym, wszystkim obecnym 
na sali obrad oraz mieszkańcom Gminy Kozienice – życząc aby te Święta przyniosły radość,  
spokój, spełnienie wigilijnych życzeń, aby zagościło  zdrowie, pomyślność, wzajemna 
życzliwość. 
 Burmistrz Gminy, Pan Tomasz Śmietanka oraz uczestniczący w Sesji Rady Miejskiej  
Starosta Powiatu Kozienickiego Pan  Janusz Stąpór przekazali również życzenia świąteczne 
dla wszystkich obecnych oraz mieszkańcom Gminy Kozienice.  
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
dokonał zamknięcia o godz. 14.25  XV  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH.

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY 
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ
Elżbieta Kołodziejczyk
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA
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